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aan MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

Kasteel Blondel de Beauregard Viane  -  Instandhouding

Op 13 februari stelde ik in de vergadering van de commissie Onroerend Erfgoed een vraag 
over de brand die op vrijdag 31 januari woedde in het beschermd monument kasteel 
Blondel de Beauregard in Viane.

Al jaren wordt het kasteel slecht beheerd, reeds voor de brand werd de eigenaar 
aangeklaagd voor ernstige verwaarlozing. Hij werd veroordeeld in eerste aanleg, maar ging 
in beroep. De minister gaf in zijn antwoord op mijn vraag mee dat de zaak op 18 september 
van dit jaar voorkomt voor het hof van beroep. Uiteraard wordt de casus van de brand 
meegenomen in het dossier.

Tussen de brand en het proces liggen 9 maanden, de toestand van het kasteel zal er niet 
beter op worden, vandaar mijn vragen.

1. Worden er in afwachting van het proces instandhoudingswerken uitgevoerd aan het 
kasteel?  

2. In februari stond het kasteel niet op de inventaris van verwaarloosde woningen of 
gebouwen. De minister gaf aan daarover eventueel in overleg te gaan met 
burgemeester De Padt. 

Heeft er reeds een overleg plaatsgevonden en staat het kasteel ondertussen op die 
inventaris?  



MATTHIAS DIEPENDAELE 
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD
op vraag nr. 379 van 19 juni 2020
van MANUELA VAN WERDE

1. Het stadsbestuur heeft intussen een afsluiting rond het kasteel geplaatst, maar op korte 
termijn worden geen andere instandhoudingswerken voorzien, want in september 2020 
wordt deze zaak in beroep behandeld. Slechts na een, voor de Vlaamse overheid, 
gunstige uitspraak van het Hof en na het verlopen van de uitvoeringstermijn toegekend 
aan de eigenaar, verkrijgt de Onroerenderfgoedinspecteur de machtiging tot 
indeplaatsstelling om de (al dan niet dringende) instandhoudingswerken in eigen beheer 
uit te voeren op kosten van de eigenaar. Hierbij wordt ook rekening gehouden met het 
uitgebreide schadebeeld ten gevolge van de brand en de jarenlange verwaarlozer door 
de eigenaar. Dit vraagt een grondige studie vooraleer over te gaan tot de aanbesteding 
van de werken. 
Recent is het kasteeldomein ook te koop aangeboden. 

2. Naar aanleiding van uw vraag om uitleg van 5 februari 2020 (1307) heb ik contact 
opgenomen met het stadsbestuur van Geraardsbergen. Het College bracht me op de 
hoogte dat zij op 20 maart 2020 het kasteel onbewoonbaar verklaard hebben en dat zij 
het kasteel opnamen op de heffingsinventaris van de ongeschikte en onbewoonbaar 
verklaarde woningen. 


